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Minnesanteckningar 
Ordförandegruppen 
 

Deltagare i ordförandekonferensen: 

Agneta Hasselkvist ÖLOF 

Lars Hellstrand  KFUM Örebro 

Lars Törnmarck Askersunds OK 

Stefan Blomgren Hagaby GOIF 

Johnny Brandt  Hällefors OK 

John Martinsson  Fellingsbro GoIF 

Birgitta Jansson Garphyttans IF 

Christer Gustafsson OK Tylöskog 

Henrik Hallor Lindebygdens OK 

KG Wahlström Almby IF 

Evy Ekström OK Alferna 

Reinert Hallor OK Tisaren  

Marie-Louise Forsberg-Fransson OK Milan 

 

På ordförandemötet deltog också representanter för elitgruppen: 

Ann-Charlotte Wallenhammar Hagaby GoIF 

Carina Regborn Hagaby GOIF 

Lisa Westerberg OK Milan  

Kjell Westerberg  Ok Milan 

 

Mötets huvudpunkter var att stämma av med elitmiljöprojektet samt 13-18-

projektet. 

Elitmiljö: 
Information om styrelsens beslut att elitmiljöprojektet måste få en permanent 

finansiering under innevarande läsår för att kunna fortgå. ÖLOF kan inte bära 

kostnaden längre och flera föreningar har också ställt sig tveksamma till 

kostnaderna (225000/år varav föreningarna skjuter till 70000 enlig en 

fördelningsmodell där större föreningar betalar mer)  

Nyligen har en skrivelse till Universitetsstyrelsen gått iväg med önskan om ett möte 

för att diskutera möjligheten att elitmiljö tas över av Universitetet i Örebro, vilket 

var avsikten från start. 

Mötet uppfattas som helt enigt med styrelsen, även om de flesta uttrycker att det 

är viktigt att ha det kvar i distriktet. Diskussion om hur man kan påverka vissa 

strategiska personer för att få ett positivt beslut.  
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Beslutas att starta upp en lobby-grupp med personer som har vissa kontakter på 

Universitetet. 

 Frivilliga är: Ann-Charlotte Wallenhammar, Marie-Louise Forsberg-Fransson, 

KG Wahlström samt en representant från styrelsen, som utses vid nästa 

möte 14/12. 

 Diskuteras också att kolla om ev. samarbete med friidrottsförbundet, inget 

beslutas. 

Ungdomsverksamheten: 
 Stor enighet om att följa upp 13-18-års verksamheten. 

 Diskussion om hur stor omfattning det kan vara för att klubbarna ska orka 

med, fördelningen av aktiviteter mellan ÖLOF:s ungdomskommitté´ och 

klubbarna.  Har varit svårt att få till vissa aktiviteter redan nu, t.ex. 

ungdomslägren och f.n. akut brist på arrangörer för distriktsmatchen. Det 

kom också synpunkter på att 13-18-projektet minskade på det egna 

engagemanget 

 Finns möjlighet att ta hjälp med föreningsutveckling inom ramen för 

Idrottslyftet med hjälp av SOFT. SOFT kan också bidra med en mindre 

summa pengar (enl. Lasse Greilert ca 30000) för kostnader 

 Förslag: 

 bjuda in till ungdomsledarträff. 

 Utnyttja de banor som redan finns för ungdomsträningar, ex veteran, 

veckan bana 

 Inbjudan till 4-klövertävlingarna kommer ut för sent, det är också svårt att 

hinna i tid till start när man har långt att åka, önskemål om senarelagd start, 

åtminstone på våren. Lägg in dessa tävlingar i Eventor, blir också lättare att 

hitta resultaten då. 

Övrigt: 
 Kom ihåg att ändra e-mailmottagare då det blir ändringar i styrelsen, mailen 

studsar ofta tillbaka. 

 Önskemål att ÖLOF ska lobba för orienteringens arena (Oro för IP Skogen, 

kostnader för kartframställning m.m.) Ta fram jämförelsetal med andra 

idrotter 

 Markansvarig behöver utses, då nuvarande (Kjell Larsson) har slutet, för 

samordning av alla ansökningar. Info om ngn förening som fått böta för att 

man parkerat på gärden utan att söka dispens från terrängkörningslagen.  

 Länsstyrelsen beslutar om naturreservat och Skogsstyrelsen om 

biotopskydd. Behöver inte betyda att områdena inte kan användas för 

orientering men rek att samråda med resp. myndighet innan ny karta ritas. 

 Påminnelse om att ÖLOF har en hjärtstartare som bör tas ut på tävlingar, 

och att Yvonne Karlsson (Alferna) kan komma ut på HLR-utbildning i 

föreningarna. 

 Kolla upp att hjärtstartaren servas enl. rekommendation. 


